



Media Advisory

منظمة العمل الدولية
المكتب الإقليمي للدول العربية
International Labour Organization
Regional Office for Arab States



بلاغ صحفي

ورشة عمل إقليمية لتبادل المعلومات حول "التعاونيات في الدول العربية" (بيروت/لبنان، ٢٣ - ٢٦ تشرين الثاني/نوفمبر ٢٠١٠)

بيروت (أخبار م ع د) - دور التعاونيات في تعزيز العمل اللائق في الدول العربية هو موضوع ورشة العمل شبه الإقليمية التي ينظمها المكتب الإقليمي لمنظمة العمل الدولية في بيروت في فندق الكومودور من ٢٣ إلى ٢٦ تشرين الثاني/نوفمبر ٢٠١٠.

وتجمع الورشة التي تمتد على أربعة أيام ممثلين عن التعاونيات والحكومات ومنظمات العمال وأصحاب العمل من ستة دول عربية وهي: لبنان، سوريا، الأردن، العراق، اليمن والأراضي الفلسطينية المحتلة.

وتهدف ورشة العمل هذه إلى: (١) تقديم لمحة عامة عن التجربة التعاونية على الصعيد الإقليمي وفي المنطقة العربية والبحث في السياسات والأطر التشريعية التي تنظم القطاع التعاوني على المستوى الإقليمي؛ و (٢) الاتفاق على طرق عملية من أجل دعم وتعزيز التعاون بين الشركاء الاجتماعيين والتعاونيات في سياق الاقتصاد الاجتماعي والاقتصاد التضامني؛ و (٣) وضع خطة عمل تشاركية لتطوير التعاونيات في الدول العربية.

Sub-regional Knowledge-Sharing Workshop on Cooperatives in Arab States (Beirut/Lebanon, 23-26 November 2010)

Beirut (ILO News) – The role of cooperatives in promoting decent work in the Arab region will be explored at a sub-regional workshop at the Commodore Hotel in Beirut, Lebanon from 23 to 26 November 2011.

Organised by the ILO Regional Office for Arab States, this 4 day event brings together representatives of cooperatives, governments, workers' and employers' organizations from six Arab countries including Lebanon, Syria, Jordan, Iraq, Yemen and the occupied Palestinian territory.

The workshop aims to: (1) provide an overview of the cooperative movement, globally and in the Arab States region, examining the policy and legislative frameworks governing the cooperative sector at the regional level; (2) Agree on practical ways to promote and strengthen collaboration between cooperatives and social partners in the context of the social and solidarity economy; and (3) design a participatory action plan for cooperative development in Arab states.

For media queries contact:

Farah Dakhllallah
Regional Outreach and Advocacy Officer
ILO Regional Office for Arab States
Office: +961 1 752 400 ext 117
Mobile: +961 71 50 59 58
dakhllallah@ilo.org

للمزيد من المعلومات يمكنكم الاتصال بـ:

فرح دخل الله
مسؤولة الاعلام الاقليمي
منظمة العمل الدولية/المكتب الإقليمي للدول العربية
هاتف: ٩٦١٧٥٢٤٠٠ (مقسم ١١٧)
خليوي: ٩٦١٧١٥٠٥٩٥٨
dakhllallah@ilo.org